

1. 2018年11月，Aung Crown Industrial Ltd. 在越南成立，专注于生产高品质的服装和配饰。
   
 2. 公司拥有先进的生产设备和技术，能够快速响应客户的需求，提供定制化的服务。
   
 3. 我们的产品采用优质的面料和精湛的工艺，确保每一件衣物都经得起时间的考验。
   
 4. 我们拥有完善的质量管理体系，从原材料采购到成品出厂，每一个环节都严格把控。
   
 5. 我们拥有强大的供应链网络，能够为客户提供最具竞争力的价格和最快的交货周期。
   
 6. 我们拥有专业的设计团队，能够为客户提供从设计到生产的全方位服务。
   
 7. 我们拥有完善的销售渠道，产品远销全球多个国家和地区。
   
 8. 我们拥有专业的售后服务团队，能够为客户提供及时、专业的技术支持和解决方案。
   
 9. 我们拥有完善的品牌运营体系，能够帮助客户提升品牌形象和市场竞争力。
   
 10. 我们拥有完善的生产管理体系，能够为客户提供透明、可追溯的生产过程。

# WHY CHOOSE US?

**AUNG CROWN®**  
 ONLY STREET-STYLE AND LEISURE  
 CAPS/CLOTHING



1. We more understand what you want from a supplier, which not only **price and quality**, but more concerned how to **make business easier**.
2. We focus on comparably **smaller orders** for your brands, to **save your first invest money** and **less your inventory**.
3. What we made is not a cap/cloths, it is **culture of High -Street and freedom**
4. We supply a package of service from Designing to products **advertising solutions**
5. Any brand we made is not only **yours**, it is ours we care it and concern it.
6. Any **problem** happened we take it and kill it.

# PRODUCTS IMAGES

000	00000000000000000000
00	00 000 0000
000	0000000000
0000000	00000000000000000000
000	00000000000000000000

品名	圓領短袖T恤/圓領短袖T恤
品類	圓領T / T圓領短袖T恤 30
規格	5-7
數量	500
備註	10-15 OEM / ODM
其他	200 80cm'50cm'50cm OEM / ODM







ONE MORE ROUND

*Judge*

THE BATTLE





---

100%棉

---



最高洗涤温度30°C常规程序  
maximum 30 °C, normal cycle



不可漂白  
Do not bleaching



在阴凉处平摊晾干  
flat dry in shade



熨斗底板最高温度110°C  
iron maximum  
temperature of 110 °C



不可干洗  
Do not drycleaning

---

Support Your Local  
Keep Your Dream  
made in china

---

# Products

Professional customized to meet your different needs.



*Flat pixe*



*Radoslave holan*



*Apemanboards*



*Flat pixe*



*Radoslave holan*



*Apemanboards*



*Flat pixe*



*Radoslave holan*



*Apemanboards*



# Exhibition

Every year we attend trade show to introduce our new products,make new connections with our clients and increase our sales. We can learn anything new,keep our eyes in competition and improve our brand's image.



## ***Copany Information***



*Company*



*Office Enviroment*



*exhibition hall*



*Factory*



*Fabric Stock*



*Needle Work*

## **Workshop machine**

We have own various advanced machine equipment such as sewing machine,embroidery machine etc ,which provide more neat and skilled stitching



# Packing & Shipping

Normal Packaging as below, but we can do any custom packaging method as you request:

Each product into a poly bag



100 pcs into a box



**EXPRESS DELIVERY**  
(DOOR TO DOOR)

Advantage: Fast 3~6 days  
Disadvantage: Expensive  
Advice: Sample and small order  
Less than 200 pcs



**SEA TRANSPORT**  
(PORT TO PORT)

Advantage: The cheapest way  
Disadvantage: Long sailing day(15~30 days)  
Advice: Large quantity, more than 500 pcs



**AIR TRANSPORT**  
(AIRPORT TO AIRPORT)

Advantage: Big Volume Disadvantage: More expensive, Timeliness instability  
Advice: Large quantity, more than 500 pcs

If you want to know more or have any questions feel free to contact us

**aungcrown Wholesale Trading Company**

Address: No. 11, Street 11, Zone 4, Yangon, Myanmar  
 Phone: +95 9 551 2345  
 Email: info@aungcrown.com  
 Website: www.aungcrown.com